
Záznam zo zasadnutia výboru ASCHÚS 16.11.2024 o 10:00 hodine 

 

Miesto : Banská Bystrica , Malachov 

Prítomní : Marko, Pochop, Vandelia, Ševčíková 

Ospravedlnený : Ilavský 

Hostia : Harťanský – prezident 

 

Zasadnutie sa riadilo programom uvedenom v pozvánke, ktorý výbor schválil.   

 

1. Kontrola úloh z posledného zasadnutia výboru 

úloha 5/1 - bola splnená 4.10. odoslaním listov 

          5/2 - bola  splnená  3.10.2024 odoslaným mailom 

          5/3 - priebežne sa plní v ČSOB Banská Bystrica obaja štatutári 

          5/4 - prebratie  dokumentov a agendy hospodára od K. Škovránkovej je nesplnená 

z dôvodov požiadaviek, ktoré stanovila pre odovzdanie agendy, ale výbor ich považuje za  

neopodstatnené (napr. zrušiť účet ASCHÚS). Chce len rokovať s D. Harťanským.   

          5/5 a 5/6 sú nesplnené a výbor na nich bude pracovať 

 

2. Stav registrácie zmien v evidencii na MV 

13.11. 2024 bol odoslaný list na MV SR so žiadosťou o vykonaní konečných zmien OZ ASCHÚS. 

OZ bude mať dvoch štatutárov v súlade so stanovami. MV SR bolo požiadané tiež o zverejnenie 

nových stanov v evidencii, lebo sú zverejnené staré stanovy OZ. 

úloha – Vyžiadať od MV SR výpis, ktorý bude treba k rokovaniu o účte v ČSOB 

              zodpovedný : Pochop, Harťanský                             Termín : ihneď 

 

3. Stav vybavovania účtu súvisí priamo s bodom 2. 

Po dodania výpisu z MV SR budú pokračovať rokovania v ČSOB. 

 

4. O bode 4. sme nerokovali, bol odsunutý, až budú lepšie časy. 

 

5. Plán aktivít na rok 2025 bol v niektorých bodoch podrobnejšie rozpracovaný.    

 

6. Vnútorné organizačné smernice budú vypracované 

- zvolávanie výboru ASCHÚS              vypracuje : Pochop                      Termín : ihneď 

- opätovné členstvo, jeho podmienky   vypracuje : Harťanský                 Termín : ihneď 

- spôsob platenia členského                  vypracuje : Ševčíková                  Termín:  ihneď 

Dokumenty budú pripomienkované mailom, výbor predstaví na jarnom VZ 

 

7. Účasť na ERC v Rumunsku – výbor uvažuje o max. 8 účastníkoch. Prezident bude vytvárať 

poradovník záujemcov, ktorý bude vznikať až po zverejnení podrobnejších informácií z ERF.  

Predbežný počet oznámi ERF mailom Pochop.                                Termín: do 24.11. 

 

8. Bod program zvyšovanie členskej základne ASCHÚS bol odložený na neurčito. 

 

9. Diskusia 

- Z rokovania výboru a potrieb Asociácie vyplynulo, že napriek plánovanému valnému 

zhromaždeniu na jeseň 2025 je žiaduce zvolať valné zhromaždenie už na jar 2025, a to 

z dôvodov potreby prijatia interných predpisov, aby procesy v Asociácii mohli fungovať 

riadene, aby valné zhromaždenie mohlo rozhodnúť o jesennej účasti členov ASCHÚS na 

ERF v Rumunsku a aby bolo možné zorganizovať podujatie k Svetovému dňu strážcov na 

Slovensku i dohodnúť účasť na českom podujatí k tomuto dňu. V prípade konania valného 

zhromaždenia na jeseň by tieto dôležité témy boli už bezpredmetné. Keďže sa v roku 2025 



nepredpokladá potreba ďalšieho valného zhromaždenia, bude nutné na tomto jarnom 

doriešiť aj situáciu s členmi, ktorým bol odoslaný návrh na vylúčenie z ASCHÚS. 

- Prezident Harťanský oznámil, že A. Mezei Asociácii dočasne pomôže so spravovaním WEB 

stránky ASCHÚS stráž prírody. 

- Marko navrhol, aby ASCHÚS požiadal o ochrannú známku na Logo a názov OZ. Tiež 

vypracovať interný predpis používanie loga členmi pri rôznych príležitostiach. 

Úloha         vypracuje : Marko, Harťanský    Termín : do jarného VZ 

- Výbor dopracoval list prezidentovi SR, aby nepodpísal novelu zákona č.543 o OPaK 

List odošle Pochop  do 19.11.2024 

 

Po vyčerpaní programu zasadnutia výboru ukončil viceprezident Pochop 

 

 

Zapísal: Pochop 

 

Banská Bystrica, Malachov 16.11.2024 o 14:40 hod. 


